
 

 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-12-08 
    
Tid:  18:30 
    
Plats:  Digitalt via Teams  
    
Närvarande:  
 
Göran Hägg 
Joel Edving 
Tommy Jonsson 
Per Lundquist 
Niklas Faltin 
Daniel Lindström 
Fredrik Lindblad 
Lennart Ekström 
 
Adjungerade 
Kenneth Malm 
Roger Svärd 
Fredric Andreasson 
Henrik Kyhlström 
 
Extra 
Daniel Silvborn 
 
1 MÖTETS ÖPPNANDE  
Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Förutom styrelsen 
har adjungerade medlemmar samt Daniel från kommunen bjudits in till mötet. Lennart efterfrågar 
vilka som ska kallas till styrelsemötet då Fredric ej var med på första inbjudan. Är det fler som är 
missade? Vi gör lite som det passar är svaret. 
 
2 VAL AV JUSTERINGSMAN      
Till justeringsman valdes Joel. 
 
3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      
Per föredrar protokollet. Godkändes och lades till handlingarna. 
 
4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST    
 

Informationsutbyte 
Daniel Silvborn berättar att Terra jobbar på med grävning dikning längs H. Ny trumma lagd vid 
infarten. Vägen grusad men blir ändå tvättbräda p g a tunga transporter. Terra kommer inte vara på 
plats hela tiden som planerat vilket fördröjer färdigställandet något. Dränering av skjutplatserna 
efterfrågas men det konstaterats att det är det sista som kommer att göras då det inte går att lägga 
dränering i lersmacket medan arbetet pågår. 
 
Golvet är på G att läggas i paviljongen. Pågår jobb att förenkla skötsel av anläggningen framöver 
med gräsklippning och annat. Daniel har ingen info om Jörgens planer framöver. Möte är planerat 
med samskyttet den 15/12 i frågan. 
 



 

 

El kommer att dras till K. H avvaktas det med tills vallen är klar. SEVAB och EEM kommer att byta 
ledningarna för el till markledningar och samtidigt dras fiber fram även till EPC. Det öppnar 
möjligheter för att vi får in fiber på hela anläggningen framöver. Arbetet kommer att påbörjas till 
våren. 
 
Träbeklädnad på stolpar vid 300m saknas och ska ordnas men banan är ok att nyttja. Viktigt att 
tavlor ställs i linje med blinderingen och inte uppe i vallen. Det är inte tillåtet. 
 
Skyltar med numrering efterfrågas. De är beställda men försenade p g a sjukdom. 
 
En incident har skett på K2 där några skyttar nyttjat vallen trots att den ej får användas. De 
skyttarna är identifierade och det bygger på ett missförstånd. Skylt ligger nu på plats men stolpen o 
fundamentet står på fel plats. Vi behöver sprida informationen och det är anslaget på hemsidan. 
Kommunen tycker att det har hanterats korrekt av Samskyttet och kommer inte driva ärendet 
vidare. 
 
Fredriks inskickade förslag på regelverk kommer vi att diskutera på nästa möte. Daniel S anser att 
modellen är bra och även Jörgen Hedberg delar den åsikten enligt Daniel.  Förslaget grundar sig på 
Botkyrkabanans regelverk och avsikten är att stävja missbruk av vallarna för mer lekbetonat skytte. 
  
Fredric A undrar över vapenskåp i kassunen. Daniel meddelar att det hänger på kommande avtal och 
dess utformning. Kostnad för nycklar som efterfrågats är 40 000-50 000. Det kommer inte 
kommunen att stå för. Planen är att nycklarna kallas in och därefter fördelas ut på föreningarna. 
Totalt finns det 7 nycklar till kassunen. 
 

Skjutbaneinstruktioner / Besiktning / Skjuttider 
Det är avhandlat tidigare av Daniel. 
 
Ekonomi 
Joel Behöver uppdatera sitt bankid för att få full tillgång till banken. Inga fakturor obetalda. Återstår 
att reda ut med knut hur det står till med fakturering skyttesportförbundet och Eskilstuna 
skytteförening. 
 
Bokningslista 
Bokningsmöte planeras till januari. Joel återkommer med förslag på datum. 
 
5 BESLUT OCH PROJEKT     
Projekt H-vallen  
Känns som det går lite långsamt enligt Niklas. Enligt Fredrik synkar det inte perfekt mellan Frense 
och Terra. Arbetet pågår dock fortfarande. Enligt Fredrik så bråkar kommunen en del ang lagring av 
massor som vi hade tillstånd för men kommunen har ansett att vi inte har det. 
 
Det diskuteras en del angående motorstadion och hans avtal för mottagning av massor. Det är två 
stora projekt på gång i närområdet, Årby och breddning av RV56. Viktigt att vi är med och får del av 
dessa till kommande I-vallsprojekt. 
 
Projekt 300m  
5 ställ som är trasiga. Vem ska laga dem. Samma gäller inköp av gummi till markeringstavlorna. 
Kostnad för gummistrumpan är ca 2000sek/st. Kommunen behöver stå för reparation av tavlorna 
alternativt så måste varje skytt betala för sig. Viktigt att vi reder ut det i nya avtalet. 
 
  



 

 

Internet och sändlistor 
Daniel L meddelar att access finns ner till 300m. Väntar på att få el till K-vall och H-vall. Det återstår 
att lösa.  
 
Daniel S hade lovat att ta halva kostnaden för WiFi bredband till Hugelsta. Det har han nu backat 
från. Återstår att reda ut varför och om han bara kan ändra sig. Det ska finnas dokumenterat i mail 
och protokoll från styrelsemöten. Förlagsvis fakturerar vi kommunen from januari. 
 
Munktell 
Inget nytt sedan senaste mötet. Allt är inte utfakturerat på klubbarna ännu men ska göras. Dock är 
nog inte allt betalt till kommunen heller. Ska det faktureras klubbarna ändå om vi får en reduktion 
av hyran? Det kan vara bra att ha en buffert för kommande kostnader i anläggningen. 
 
Egenkontroll av skjutbanor 
Redan avhandlat under Daniels punkt. 
 
Jaktskytte 
Belysning är monterad på hö 80m. Dock är det problem med reflexer i målmaterialet. Projektor är 
monterad i jaktskyttepaviljongen. 
 
Eskilstuna Precisionsskytte 
Deras verksamhet är inte tillåten enl våra skjutbaneinstruktioner meddelar Fredrik. Banorna är 
besiktigade och godkända för skytte enl resp förbunds reglemente. Om de väljer att inte var del i ett 
förbund så är inte verksamheten godkänd. Fredrik har fått den informationen från polisens 
tillståndsenhet. 
 
Försäkring är en annan fråga. Respektive förening som är förbundsansluten har försäkring genom 
sitt förbund. Smedjan har en egen försäkring för sina medlemmar och är därmed dubbelförsäkrade. 
 
Enl stadgarna så kan vi ansluta en förening med verksamhet i staden men inte att vi måste göra det. 
Det finns en oro för det skytte som kommer att bedrivas. I skjutbaneinstruktionerna så står det att 
skytte ska följa gällande reglemente. Saknar du förbundstillhörighet så följer de inte reglementet. 
 
Utslaget blir att de är välkomna att bli medlemmar men de måste vara medlemmar i ett förbund för 
att få skjuta på Hugelsta. De kan ansluta sig till skyttesportförbundet eller IPSC-förbundet. 
 
6 ÖVRIGA FRÅGOR      
300m och pistolbanorna har fått belysning monterad och den står nu på dygnet runt.  
Container finns vid paviljongen och den får användas för blandade sopor dock inte elektronikskrot, 
byggsopor et c. Hushållsavfall är ok. 
 
På pistolbanor har nya hängrännor monterats då de gamla läckt och gjort rampen hal. 
Tomas har tagit fram förslag för felanmälan. Den har Tomas använt för att få kommunen att rätta 
till fel som finns på anläggningen. Det verkar fungera bra. 
 
Soptunnorna som finns vid skjutplatserna kan märkas att de ska tömmas av den som upplever den 
full. De töms i ovan nämnda container. 
 
Hur fungerar egna bokningar via tel/dator. Träningstider och bokningsmöte lägger in tider. Därefter 
kan man boka egen tid. Då kan du inte skriva över redan gjorda bokningar. 
 
  



 

 

7 NÄSTA MÖTE      

Nästa sammanträde klockan 18:30 201215, via Teams. Det är ett extra möte med Jörgen 
Hedberg och Mattias Albers. Därefter ordinarie möte 210112. 
 
8 MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  
    
Vid protokollet      Justeras  
  
  
 
 
Lennart Ekström    Joel Edving 
  
Ordförande  
  
  
 
 
Per Lundquist 
 
 
 
 


